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中心：______________            姓名：_______________ 

1120529 高中職生中翻英短文翻譯題目 

今天爸爸帶我們去 Tom 叔叔的農場。我們到那裡的時候，我們看

到羊四處走動和吃草。Tom 叔叔讓他的羊在外面自在地走動。他甚至

摸摸牠們的臉說說話，就像爸爸一樣。還有，Tom 叔叔只餵羊新鮮的

草和天然泉水。他把羊照顧的很好，所以他才可以賣給大家最好的羊

奶。當他在擠奶的時候，他甚至讓我們試試看。能自己一個人擠羊奶

是很興奮的。當我們要準備離開的時候，Tom 叔叔給我們每一個人一

袋起司。吃起來相當美味！ 

 

新鮮的 fresh   泉水 spring water           擠(羊)奶 milk 
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中心：______________            姓名：_______________ 

1120529 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

Today our father took us to Uncle Tom’s farm. When we got there, we 

saw goats walking around and eating the grass. Uncle Tom let his goats walk 

freely outside. He even touched their faces and talked to them like a father. 

Also, Uncle Tom only fed his goats with fresh grass and spring water from 

nature. He took good care of his goats so he could sell people the best goat 

milk. When he milked the goats, he even let us try. It was really exciting to 

get fresh goat milk from the goats by myself! When we were going to leave, 

Uncle Tom gave each of us a bag of cheese. It tasted wonderful! 

 


